
Seguiment del POUM: Quina veu tindrem els càrrecs electes?

En el darrer article us vam explicar la nostra valoració de l’acte de presentació del procés
participatiu del POUM. Tot i que alguns aspectes no ens van agradar, considerem molt
important que la ciutadania s’impliqui i digui la seva opinió sobre el disseny del Riudoms del
futur.

La CUP fa anys que reclama la necessitat de tenir un POUM. Som conscients que el procés
d’aprovació serà llarg, i tot just comença. Creiem que, a més de fomentar la participació
ciutadana, els grups polítics n'hem de fer un bon seguiment i hem de tenir l’oportunitat de
plantejar els debats que considerem necessaris al voltant d’aquesta qüestió.

A l’Ajuntament els grups polítics participem de la Comissió d’Urbanisme, un espai des d’on
podem seguir l’actualitat en relació a les obres que fa l’Ajuntament, o per exemple, les
llicències per a rehabilitacions o construcció d’edificis.

Ara bé, malgrat que la CUP ho hem demanat, aquesta Comissió no té un torn obert de
paraula on les regidores puguem plantejar debats sobre altres qüestions relatives a
urbanisme. Tenint en compte aquesta circumstància, considerem imprescindible crear una
comissió de seguiment del POUM.

Un espai formal i regulat on l’equip de govern reti compte dels passos que s’estan duent a
terme i on la resta de grups podem comprovar que les coses es fan ben fetes i no
s’acumulen retards.

També ha de servir per a que els grups aprofundim en qüestions que ara són d’actualitat
com per exemple el catàleg de masos, els canvis en la mobilitat o el futur del Nucli Antic.
Alhora podrem acostar posicions per tal d’arribar a un consens en qüestions rellevants per
Riudoms, un fet imprescindible si parlem del POUM.

No entendríem que mentre es demana la participació de la ciutadania, els i les regidores no
tinguem l’oportunitat de dir-hi la nostra des de l’àmbit que ens correspon. No estem
inventant la sopa d’all, molts municipis també ho han fet així.
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